

Archived: Thursday, April 7, 2022 8:56:27 AM

From: [Suncor Base Mine Extension Project \(IAAC/AEIC\)](#) [Suncor Base Mine Extension Project \(IAAC/AEIC\)](#)

Sent: Thursday, April 7, 2022 8:46:08 AM

To: [Suncor Base Mine Extension Project \(IAAC/AEIC\)](#) [Suncor Base Mine Extension Project \(IAAC/AEIC\)](#)

Cc: [Suncor Base Mine Extension Project \(IAAC/AEIC\)](#) [Suncor Base Mine Extension Project \(IAAC/AEIC\)](#)

Subject: Update regarding the Suncor Base Mine Extension Project // Mise à jour concernant le projet d'agrandissement de la mine Base de Suncor

Sensitivity: Normal

Dear Participants,

Time Limit Extension with Reasons

On April 6, 2022, the Impact Assessment Agency of Canada (the Agency) extended the time limit for the proponent to submit its Impact Statement under the *Impact Assessment Act* for the proposed [Suncor Base Mine Extension Project](#) (the project) at the [request](#) of Suncor Energy Inc. (the proponent). For further information on the time limit extension, please review the [notice](#) posted on the Registry.

Letter from the Minister

On April 6, 2022, the Minister of Environment and Climate Change sent a letter to the proponent highlighting recent Government of Canada initiatives, including the 2030 Emissions Reduction Plan, required to meet Canada's international obligations with respect to climate change. For additional information, please review the [letter](#) posted on the Registry.

Project Distribution List

A distribution list for the impact assessment is maintained throughout the impact assessment. Members of the distribution list will receive updates and notices on the impact assessment of the project as the process unfolds. You are currently a member of our distribution list. Please be assured that your personal information will be kept confidential. If you would prefer not to receive emails regarding this impact assessment, please send a message to basemine-minebase@iaac-aeic.gc.ca.

Suncor Base Mine Extension Project

c/o Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada
basemine-minebase@iaac-aeic.gc.ca / Tel: 343-549-5813

Chers participants,

Prolongation du délai avec motifs

Le 6 avril 2022, l'Agence d'évaluation d'impact du Canada (l'Agence) a prolongé le délai accordé au promoteur pour soumettre son étude d'impact en vertu de la *Loi sur l'évaluation d'impact* pour le [projet d'agrandissement de la mine Base de Suncor](#) (le projet) à la [demande](#) de Suncor Energy Inc. (le promoteur). Pour plus d'informations sur la prolongation du délai, veuillez consulter [l'avis](#) affiché sur le registre.

Lettre du ministre

Le 6 avril 2022, le ministre de l'Environnement et du Changement climatique a envoyé une lettre au promoteur soulignant récentes initiatives du gouvernement du Canada, y compris le Plan de réduction des émissions pour 2030, nécessaires pour respecter ses obligations internationales en matière de lutte contre les changements climatiques. Pour plus d'informations, veuillez consulter la [lettre](#) affiché sur le registre.

Liste de distribution du projet

Une liste de distribution est tenue à jour tout au long de l'évaluation d'impact. Les membres de la liste de distribution reçoivent des mises à jour et des avis sur l'évaluation d'impact du projet au cours du processus. Vous êtes présentement sur la liste de distribution. Soyez assuré que vos informations personnelles restent confidentielles. Si vous préférez ne pas recevoir des courriels au sujet de cette évaluation d'impact, veuillez nous en faire part par courriel à basemine-minebase@iaac-aeic.gc.ca.

Projet d'agrandissement de la mine Base de Suncor

a/s de l'Agence d'évaluation d'impact du Canada/ Gouvernement du Canada

basemine-minebase@iaac-aeic.gc.ca / Tél. : 343-549-5813